
Rada školy pri ZŠ s MŠ Horné Obdokovce 

 

Zápisnica zo zasadnutia  rady školy 

zo dňa 31. 3. 2022  

   

  

Dátum a čas zasadnutia: 31. 3. 2022 o 17.00 h  

Miesto konania: ZŠ s MŠ Horné Obdokovce 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny  

  

 

Program:  

  

1) Predloženie výročnej správy rady školy za kalendárny rok 2021 

2) Informovanie o pripravovanom zápise do 1. ročníka ZŠ a zápise do MŠ pre školský rok 

2022/2023 

3) Informovanie členov RŠ o prijatí detí z Ukrajiny na vzdelávanie v škole 

4) Poukázanie 2 % z dane pre školu 

5) Diskusia 

6) Uznesenie a záver 

 

  

K bodu 1.   

Predseda RŠ privítal prítomných členov RŠ a skonštatoval, že rada školy je 

uznášaniaschopná, nakoľko je prítomných 7 z 11 členov RŠ. Neprítomní boli členovia: Stanislav 

Ďurina, Eva Kováčiková, Thomas Bartos a Veronika Konyová. Predseda oboznámil prítomných 

s programom. Zapisovateľkou bola určená p. Janka Ondrušová.  

Predseda RŠ oboznámil prítomných s výročnou správou o činnosti rady školy za 

kalendárny rok 2021. Prítomní členovia obdržali správu už skôr e-mailovou formou a mohli sa 

s ňou oboznámiť. Predseda tak len v krátkosti zhrnul zasadnutia, ktoré sa konali v kalendárnom 

roku 2021 a personálne zmeny v zložení rady školy. K správe nemal žiaden člen rady školy 

pripomienky a bola tak prijatá jednohlasne. Správa bude zverejnená na stránke školy. 

  

  

K bodu 2.   

Predseda RŠ oboznámil členov, že zápis do 1. ročníka ZŠ sa uskutoční na našej škole 

v dňoch 7. a 8. apríla 2022 prezenčnou formou, ktorej bude predchádzať vyplnenie elektronického 

formuláru (prihlášky) na stránke školy. Predseda pripomenul, že zápis sa po 2 rokoch 

poznačených pandémiou uskutoční aj za prítomnosti budúcich prvákov. Informácie o zápise detí 

boli rozposlané na OÚ v Horných Obdokovciach, Čermanoch a Hruboňove. Zápis detí do MŠ sa 

uskutoční v máji. Pani Hašpicová sa spýtala, akú kapacitu má MŠ. Predseda RŠ odpovedal, že 

kapacitu MŠ schvaľuje hygiena a mala by byť 38 detí.  
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K bodu 3.   

Predseda RŠ informoval členov RŠ, že do školy boli prijaté deti z Ukrajiny, ktorí majú 

štatút odídencov. Dvaja žiaci sa budú vzdelávať v ZŠ (štvrtáčka a šiestak) a jedno dieťa bolo 

prijaté do MŠ do triedy mladších detí. Deti boli prijaté v triednych kolektívoch bez problémov, 

problémom zostáva komunikácia, nakoľko deti neovládajú slovenčinu a dokonca nepoznajú ani 

latinskú abecedu. Padla otázka, ako budú deti teda hodnotené, predsedajúci odpovedal, že do 

konca školského roka bude dôležité naučiť deti komunikovať a o bežnej klasifikácii jednotlivých 

predmetov nemôžeme hovoriť. Na prijímanie detí z Ukrajiny chodia z ministerstva pokyny, podľa 

ktorých školy postupujú, žiaci majú nárok na stravu či dopravu zadarmo. Pani Butkajová sa 

spýtala, či má škola kapacitu prijať prípadne ďalšie deti z Ukrajiny, predseda odpovedal, že 

v triedach ZŠ by problém určite nebol, prípadný problém by mohol byť v oddeleniach MŠ.  

K bodu 4.   

          Predseda RŠ prítomných oboznámil, že občianske združenie fungujúce pri združení rodičov 

sa aj tento rok uchádza o poukázanie 2 % z dane príjmu fyzických osôb. Formulár na poukázanie 2 

% sa nachádza na stránke školy na vytlačenie a vyplnené tlačivo možno odovzdať priamo na 

škole, odkiaľ bude podané na daňový úrad. V obci či okolí pôsobia aj iné občianske združenia, 

ktoré sa uchádzajú o poukázanie 2 %, ktoré škola nepovažuje za konkurenciu pri získavaní 

prostriedkov, dôležité je poukázať 2 % z dane pre inštitúciu, ktorej ľudia dôverujú a pomôcť tak 

napr. aj skvalitneniu prostredia pre žiakov školy. V diskusii k tomuto bodu padla aj otázka, aká je 

lehota na poukázanie 2 %, predseda RŠ aj pani Buchová odpovedali, že je to koniec apríla.  

  

K bodu 5.   

  V diskusii predsedajúci oznámil členom RŠ, že na budúci týždeň (6. apríla 2022) sa 

uskutoční na škole Testovanie 9 z matematiky a slovenského jazyka a literatúry, ktoré sa 

naposledy konalo (kvôli pandémii) v roku 2019. Testovanie 9 absolvujú 13 žiaci 9. ročníka a budú 

pod kontrolou externého dozoru – učiteľa z inej školy. Predseda tiež informoval členov, že 

prihlášky na stredné školy boli podané k 20. marcu 2022 a žiakov budú čakať prijímacie pohovory 

v máji. Okrem žiakov 9. ročníka sa hlási na bilingválne gymnázium aj jeden žiak 8. ročníka.  

Predseda RŠ informoval aj o absolvovaní lyžiarskeho výcviku v lyžiarskom stredisku Skalka pri 

Kremnici v dňoch 21. – 25. februára 2022. Lyžiarske podmienky boli vynikajúce a žiaci boli 

spokojní. Menšie zranenie utrpel jeden žiak, ktorý si pri páde spôsobil zranenie na tvári, lyžiarsky 

kurz ale dokončil.  

Členom RŠ bolo tiež oznámené, že ministerstvo školstva skončilo s dodávaním samotestov pre 

žiakov ZŠ a rodičia už ďalšie testy nedostanú, nakoľko sa pandemická situácia zlepšuje. V prípade 

však, že by sa na škole objavilo lokálne ohnisko a mali by sme 10 % pozitívnych žiakov, je možné 

požiadať úrady o dodávku ďalších samotestov. Ekonómka školy pani Ondrušová (členka RŠ) 

prítomným oznámila, že ešte stále si niektorí rodičia nevyzdvihli samotesty. Na záver diskusie 

predseda RŠ  prítomných oznámil, že vďaka ústupu Covidu sa pomaly rozbiehajú aj súťaže, ktoré 
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sa už môžu uskutočňovať prezenčne – recitačné súťaže Šaliansky Maťko či Hviezdoslavov Kubín, 

rovnako tiež začínajú aj športové súťaže, ktoré boli po minulé 2 roky úplne zastavené.  

 

K bodu 6.   

Uznesenie zo zasadnutia rady školy zo dňa 31. 3. 2022  

  

- RŠ berie na vedomie výročnú správu o činnosti RŠ pri ZŠ s MŠ Horné Obdokovce za rok 

2021 a nemá k nej pripomienky 

 

 

Zasadnutie RŠ ukončil predseda, ktorý sa poďakoval prítomným za účasť. Zápisnica bude 

zverejnená na stránke ZŠ s MŠ Horné Obdokovce.  

  

  

  

  

V Horných Obdokovciach  dňa 1. 4. 2022   

   

Zapísala Janka Ondrušová  ...................................................  

                                                             

Overil Mgr. Peter Žember  .................................................... 

  

 


